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§ 48 
Fastställande av dagordningen 
 
BESLUT 

Handikapprådet beslutar att fastställa dagordningen enligt förvaltningens förslag. 
 
§ 49 
Justering av dagens protokoll 
 
BESLUT 

Ordförande Dolores Back och Eva Söderbärj, utses att justera dagens protokoll. 
 



 
§ 50 
Bordlagda frågor 
”Barnperspektiv inom handikappråden.”   
Då ett fåtal läst rapporten bordlades frågan till nästa sammanträde och ordförande 
uppmanade alla att läsa rapporten till kommande möte. 
 
Översyn av stadens lokaler vad gäller utrustning för hörselskadade 
Arbetsgruppen, bestående av Gunnar Augustsson, Boris Samuelsson och Bo Olsson, har 
ännu inte sammanträtt och frågan bordlades. Boris Samuelsson ifrågasatte om behov finns 
att han sitter med i gruppen. Rådet beslöt att Gunnar Augustsson och Bo Olsson fortsätter 
arbetet. 
 
BESLUT 
Rådet beslöt att ånyo bordlägga frågorna 
 
 
§ 51 
Information från idrottsförvaltningen 
Inger Båvner och Åke Roxberger informerade om stadens budget för 2010 och framtida 
projekt.  
Det är en budget i en svår ekonomisk situation. Staden befarar att arbetslösheten nästa år 
kommer att vara 10-12% och ungdomsarbetslösheten ännu större.  
Förvaltningen beräknar att kostnaderna måste minska med ca 41 mnkr för kommande år. 
Förvaltning är intäktsberoende och av budgeten på ca 600 mnkr uppgår intäkterna till ca 
280 mnkr och farhågor finns att det blir svårt att bibehålla intäktsnivån. Budgetarbetet 
kommer att vara tufft och begränsningar kommer att ske i både verksamhetsdriften och 
investeringar. Investeringsbudgeten för 2010 beräknas vara 250 mnkr, vilket innebär att 
medlen endast räcker till att fullfölja de projekt som redan påbörjats. 
 
Ombyggnationerna och upprustning av fyra sim- och idrottshallar planeras. Start sker med 
Farsta sim- och idrottshall år 2011, därefter Åkeshov 2012 och år 2014 startar arbetet med 
Vällingby och Västertorps sim- och idrottshallar. 
 
Frågan om bättre information och marknadsföring av de tillgänglighetsåtgärder som 
genomfört aktualiserades. Förvaltningen återkommer med en redovisning till kommande 
sammanträde. 
 
 
§ 52 
Uppföljning av rådet påpekanden/Balanslistan 
Roger Karlsson, förvaltare på fastighetsavdelningen redovisade de arbeten i balanslistan 
som färdigställts, se bilagd balanslista. Har framförde också att det är viktigt att 
förvaltningens förvaltare deltar när rådet gör besök på anläggningarna, dels för att direkt 
kunna svara på vad som är möjligt och dels för att undvika missuppfattningar. Roger 
Karlsson föreslog också ett extra möte för att tillsamman med honom besöka anläggningar 
där det finns problem med att lösa tillgänglighetsfrågorna. Ex. Skärholmens sim- och 
idrottshall, Hässelbyhallen och af Chapman.  
 
Rådet diskuterade också möjligheten att vara med i ett tidigare skede vid nya projekt och 
möjlighet att få se ritningar över planerade åtgärder. 



 
 
BESLUT    
Rådet beslöt om ett extra möte med deltagande av ordförande Dolores Back, Eva 
Söderbärj,  Nils Ander och Boris Samuelsson för att tillsammans med Roger Karlsson 
besöka vissa anläggningar. 
 
 
§ 53 
Inför träff med idrottsnämnden 
Den 24 november är det planerad ett möte tillsammans med idrottsnämnden. Rådet 
diskuterade att föra fram bl.a. följande 

− Visa på goda exempel, Hellasgården, Beckomberga sim- och idrottshall och 
Flatenområdet 

− Projekt som rådet vill prioritera, Sköndalsbadet  
− Tillgänglighetsåtgärder som kvarstår 
− Marknadsföring och information 
− Utveckling av ”Spindeln i fritidsnätet”/Fritid för alla 

 
Arbetsgruppen bestående av ordförande Dolores Back, Eva Söderbärj, Boris Samuelsson 
och Bo Olsson träffas den 11 november för att arbeta vidare med en presentation till 
idrottsnämnden. 
 
 
§ 54 
Information från HSO och kommande utbildningar 
Följande kurser är planerade 
 

- Stadens budget och verksamhetsplan 2010 den 2 november 
 
BESLUT 
I informationen om stadens budget deltar Dolores Back, Eva Söderbärj, Nils 
Blomqvist och Kjell Hamberg 
 
 
§ 55 
Övriga frågor 
Ordförande Dolores Back och Bo Olsson har träffat Tommy Ågren från Stockholm Globe 
Arenas för att diskutera hur samarbetet skall vara i framtiden. Tommy Ågren framförde att 
Globen tycker det är viktigt med kontakten med rådet och har flera tillgänglighetsfrågor 
han vill diskutera med rådet. Inför kommande år diskuterades att ha 4 råd tillsammans med 
Globen och att de inte deltar i de övriga sammanträdena. Mötesmallen ser ut som följer - 
Ett möte i februari/ mars, ett i början av juni inför sommarens planerade servicearbeten och 
ett möte i början på hösten samt ett avslutande i nov/dec. I samtalet föreslogs också ett 
sammanträde med Globen den 3 december klockan 16.00  
 
BESLUT 
Rådet beslöt att ha ett sammanträde i Globen den 3 december 2009 och att planera in 
fyra sammanträden tillsammans med Globen under 2010. 
 



 
§ 56 
Kommande sammanträde 
Sammanträdet den 10 november ställs in . Nästa sammanträde blir den 24 november 2009 
klockan 15.00  -17.00 endast för rådet och från 17.00-17.30 tillsammans med 
idrottsnämnden.  
Decembersammanträdet är den 1 december med traditionellt julbord. 
 

____________ 


